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Abstract (en)
The invention relates to a matrix printer with a print head (1) having print wires (22), it being possible for each print wire (22) to be actuated by
means of a rotary arm (13). The rotary arm (13) is connected to a spring (14) which defines an axis (18) of rotation of the rotary arm and forms an
attachment bridge between the rotary arm (13) and a support (12). The centre of gravity (M) of the rotary arm (13) and the axis (18) of rotation lie in
one and the same plane (E) which, to improve the printing frequency, is located transversely relative to a printing plane (DE). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen Matrixdrucker mit einem Drucknadeln (22) tragenden Druckkopf (1), wobei jede Drucknadel (22) mittels eines
Dreharms (13) betätigbar ist. Der Dreharm (13) ist mit einer Feder (14) verbunden, die eine Drehachse (18) des Dreharms bestimmt und eine
Befestigungsbrücke zwischen dem Dreharm (13) und einem Träger (12) bildet. Der Massenschwerpunkt (M) des Dreharms (13) und die Drehachse
(18) liegen in ein und derselben Ebene (E), welche Ebene zur Verbesserung der Druckfrequenz quer zu einer Druckebene (DE) steht. <IMAGE>
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